
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai ÖnkormányzatKépviselő-testülete
BUDAPEST FŐVÁROS X. KERÜLET KŐBÁNYAI ÖNKORMÁNYZAT 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEKjogi És közrendvédelmi bizottsága
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi és Közrendvédelmi Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el a napirendjét [28/2025. (V. 20.)]:1. A Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság Közép-pesti Katasztrófavédelmi Kirendeltség X. Kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2024. évi tevékenységéről szóló beszámoló (167. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester2. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal Belső Ellenőrzési Osztálya 2025. évi ellenőrzési tervének módosítása (243. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző3. A lejárt határidejű végrehajtott, illetve további intézkedést igénylő képviselő-testületi határozatok (268. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző4. A Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány 2024. évi egyszerűsített éves beszámolója (251. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester
A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés a) 
pontja alapján zárt ülésen tárgyalandó napirendi pont:5. Szabó Attila István közterület-használati ügyben benyújtott méltányossági kérelme (238. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester6. Danó Ernőné közterület-használati ügyben benyújtott méltányossági kérelme (265. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester
Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendet.

1. napirendi pont:
A Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság Közép-pesti Katasztrófavédelmi Kirendeltség 
X. Kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2024. évi tevékenységéről szóló beszámoló 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Első napirendi pontunk a 167-es számú előterjesztés, melynek tárgya a Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság Közép-pesti Katasztrófavédelmi Kirendeltség X. Kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2024. évi tevékenységéről szóló beszámoló. Erről prezentáció majd a képviselő-testületi ülésen lesz, az előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Kérdezem? [Alpolgármester úr jelzi, hogy nem egészítené ki) Nem szeretné kiegészíteni. Megadom a szót Karas János tűzoltó alezredes, tűzoltóparancsnok úrnak.
Karas János: Köszönöm szépen. Köszöntőm a Bizottság tagjait és a jelenlévő Képviselőket és a meghívott vendégeket. Köszönöm szépen, hogy megkaptam a szót. Én egy-két mondatban bemutatkoznék, hogyha nem gond, mert látok itt olyanokat, akikkel még nem találkoztam. Karas János tűzoltó alezredes vagyok, jelenleg a X. Kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokságnak a 
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parancsnoka. Azért mondom, hogy jelenleg, mert megbízással töltöm be ezt a beosztást 2022. szeptember közepe óta. Előtte a IX. Kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokságon voltam szintén tűzoltóparancsnok, ott igazából évtizedekben mértem ezt az időt. Hivatásos tűzoltó, hivatásos vagyok, vagy tűzoltó vagyok '97 óta. Többféle beosztásba jártam, beosztott tűzoltóként kezdtem, tűzmegelőzési területen is kalandoztam egy kicsit, de igazából nagyrészt tűzoltás és kárelhárítási tevékenységet végeztem végig a szakmai időm alatt. A beszámolóhoz igazából nem kívánok hozzátenni kiegészítést, talán majd csak annyit, hogy majd a prezentáció az meg fogja mutatni, hogy haladunk és fejlődünk folyamatosan, igazából elmondhatom, és ez természetesen köszönhető az itt jelen lévő képviselőknek és a X. kerületi Önkormányzatnak, mert az Önök segítségével is szépülünk és épülünk. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen Tűzoltóparancsnok úrnak. Megnyitom a vitát, kérdezem, hogy kérdés, észrevétel van-e? Igen, megadom a szót Almádi Krisztina tagtársunknak.
Almádi Krisztina Éva: Köszönöm szépen a szót. Parancsnok úrtól két témakörben szeretnék kérdezni. Az egyik humánerőforrás témakör, a másik pedig az iparbiztonsággal kapcsolatos témakör. Humánerőforrás-gazdálkodás témakörben szeretném megkérdezni, hogy mekkora a X. kerületi parancsnokságnak a létszáma, mennyire stabil az állomány, milyen a fluktuáció, ha új munkaerőt kell felvenni, akkor mennyire könnyen vagy nehezen találnak új munkaerőt? Illetve nagyon érdekelnek a teljesítménymérésnek a módszerei. Ez minden szervezetnél egy különleges humánerőforrásgazdálkodási feladat a teljesítménymérés, hogy milyen mérőszámokkal, mutatószámokkal mérik? Nagyon izgalmas dolog, és hát ezekben a munkakörökben én is kíváncsi volnék, hogy hogyan szokták mérni, meg hát bármit, amit még így emberi erőforrás témakörben fontosnak tart Parancsnok úr kiemelni. Ami pedig az iparbiztonság témakörét illeti, az anyagban megemlítik, hogy a kerületben egy darab felső, három darab alsó küszöbértékű veszélyes anyagokkal foglalkozó üzem található, illetve három egyéb küszöbérték alatti üzem. Ebből kettőt meg is nevez az előterjesztés, de a többi hetet, hogyha azt is meg lehetne tudni, akkor megköszönném. Szirénák. Megszoktuk már így évek óta, hogy minden hónap első hétfőjén 11 órakor megszólalnak a szirénák, és hol rövidebb, hol hosszabb ideig megtartják ezt a szirénapróbát, de egy ideje már nem hallom. Mi ennek az oka? Az anyagnak az 5. oldalán, itt pont az iparbiztonság fejezetben több rövidítés vagy betűszó is található és ezeket nem tudtam dekódolni. Ezt is megköszönném, hogyha megtudnánk, hogy mik ezek. Illetve még a veszélyesáruszállításokról, ha lehetne egy pár szót hallani. Hát ugye kőbányai sajátosság, hogy rengeteg a vasútvonal meg a közúti átmenő forgalom is, hogy milyen fajta veszélyesáruk szállítása történik, milyen sűrűn, hát egy pár szót, már gondolom, amit erről mondani lehet, mert gondolom van, amiről meg nem is nagyon lehet beszélni. Hát ami erről elmondható, meg itt is bármi, amit még fontosnak tartana Parancsnok úr kiemelni ezekben a témakörökben. Nagyon szépen köszönöm.
Karas János: Köszönöm szépen a kérdéseket. Létszámhelyzet. 54 fő készenléti kollégám van, aki készenléti területen dolgozik, és 4 fő ilyen hivatali 8 órás munkarendben lévő kollégával segítjük az ő munkájukat. Mennyire stabil? Hát egy évvel ezelőtt még azt mondtam volna, hogy nagyon, dehát a mi munkakörünk, a mi munkánk az nem mindig ilyen fehér, meg fekete. Az elmúlt hónapokban is volt egy olyan fiatal kolléga, akit hát fölvettük, fiatal volt, és hát nem arra gondolt, hogy ő ilyen tevékenységet szeretne végezni, nem biztos, hogy ő így képzelte el hosszú távon a jövőjét. Szóval, hogy hát ilyen sajnos mindig van, ezért nálunk a civil szférától eltérően 12 hónap próbaidő van pontosan azért, hogy a kolléga föl tudja mérni azt, hogy ő ezt szeretné csinálni. 12 hónapban azért nagyon sok mindenbe belefut az ember. Mivel a tevékenységünk szerteágazó, ezért itt több mindennel találkoznak a kollégák. Találkoznak tűzesetekkel természetesen, merthogy tűzoltók vagyunk, de a műszaki mentés, ipari balesetek, szóval mindenféle olyan dolog, amit azt gondolom, hogy kimondva már rögtön mindenkinek valamilyen kép eszébe jutott, és nem kell itt ecsetelnem. Fluktuáció. Igazából van természetesen hiányunk. Elsősorban azokban a beosztásokban van hiányunk, ami magasabb hozzáadott értéket képvisel, ez most elsősorban a gépkocsivezetők azok, akiknél hiánnyal szenvedünk. Ez igazából arra vezethető vissza, hogy egy gépkocsivezető, egy hivatásos gépkocsivezető, aki teherautókat tud vezetni, ő az társadalomban 
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egy kvázi egy keresett foglalkozásnak minősül, pontosan ezért nálunk is egy keresett foglalkozásnak minősül. Teljesítménymérés. Igen, van egy ilyen teljesítményjuttatás nevezetű - hát azt mondom, hogy egy ilyen - adható kategóriánk. Ez többféle, itt a kerületünkben többféle kategóriára oszlik. Vannak azok, akik tiszti beosztásban vannak, ők általában a vezetők vagy azok, akik ilyen beosztásban segítik az állomány tevékenységét, őket én értékelem azok alapján a szempontok alapján, amiket előre meghatározok vagy meghatározunk számukra. Ez általában így három-négy olyan összetevő, ami természetesen a munkájukból van kivéve, és ez alapján értékeljük őket. A beosztotti állománynak meg a szolgálatparancsnok, az a három személy, aki mindegyik szolgálati csoportnak a vezetője - mert nálunk a készenléti terület az három csoport között oszlik meg, ők vannak ilyen egymás utáni váltásos rendszerben -, ők azok, akik értékelik a saját állományukat. Természetesen itt nemcsak az alapján a három szempont alapján vannak értékelve, hanem úgy próbáljuk összeválogatni ezeket a szempontokat, hogy egy nagyobb merítést, egy olyanfajta rálátást engedjen az ő munkájára, ami alapján meg tudjuk ítélni és teljesítményjuttatásban tudjuk részesíteni. Van egy-két kizáró ok is, például aki még olyan kevés ideje van nálunk, hogy a próbaidejét tölti, ő értelemszerűen kiesik ebből és van egy-két olyan fenyítési kategória, ami szintén kizáró ok lehet abból, hogy teljesítményjuttatást kapjon az ember. Amúgy így a humán területre még visszatérve, folyamatos pszichológiai vizsgálatok vannak, szóval rendszeres időközönként, életkor szerint meghatározott pszichológiai és egészségügyi vizsgálatok vannak, ugyanígy fizikai felmérő is van. Ezenkívül, hogyha a kollégáknak valamivel gondjuk akad, és most itt szó szerint valamiről van szó, akkor bármiről, akár magánéleti, akár munkahelyi konfliktusba keverednek, akkor van egy pszichológiai szolgálatunk, ami nagyon szívesen kijön és akár személyre szabott segítséget is ad, de arra is van lehetőség, hogy ha a kolléga nem szeretne ott a kollégák előtt abba a helyzetbe kerülni, hogy hozzá megy a pszichológus, akkor akár a parancsnok megkerülése nélkül is megkeresheti őket, és eljuthat oda, hogy ezzel is igazából az anonimitást, inkább a segítségnyújtási oldalt hangsúlyozzuk ki. Továbbá minden laktanya, minden tűzoltólaktanya rendelkezik konditeremmel is, ami igazából, hogyha valaki jó fizikai állapotban van, akkor könnyebben megbirkózik azokkal a stresszhelyzetekkel, amikkel találkozik. Ezen kívül van még egy olyan ereje a tűzoltói közösségnek, a tűzoltói szolgálatnak, ami nincs benne a hivatalos leírásokban, például az, hogy itt egy viszonylag szűk csoport működik, akik megtanultak együtt dolgozni, meg kell tanulniuk együtt dolgozni és erre nagyon jó kollégáim vannak szerencsére, akik még erősítik ezt a csapatszellemet, úgynevezett csapatszellemet és nagyon-nagyon sok mindent ki tudnak egymás között beszélni, sőt nagyon-nagyon sok mindent ki is beszélnek egymás között ezzel is igazából nemcsak a csapatszellemet erősítve, hanem igazából oldva azokat a szolgálati ellátással járó feszültségeket vagy stresszhelyzeteket, amik igazából természetes velejárói ennek a tevékenységnek. Iparbiztonság. Hú, hát most lehet, hogy bele fogok zavarodni itt kisfiús zavaromban, nem biztos, hogy mind a hetet föel fogom tudni sorolni, de akkor a képviselő-testületi ülésre készülni fogok. Reggel így megfogalmazódott bennem, hogy össze kéne írni, mert biztos, ami biztos, de ez most így kimaradt. Természetesen van az Egis és a Richter. Az Egis a felső küszöbértékű veszélyes üzem, a Richter az alsó küszöbértékű, van még a Dreher, a Bábolna Bio - ki van még? - a Ceva-Phylaxia. Húha, most van hat, csak öt volt vagy hat volt? Veszélyes anyagokkal akkor minősítünk egy létesítményt, hogyha a törvényben meghatározott veszélyes anyagokat forgalmaz, tárol, használ, felhasznál, és ezeknek a felhasznált anyagoknak a nagysága, mértéke, vagy a milyensége befolyásolja azt, hogy ő alsó, felső vagy küszöbérték alatti veszélyes üzem. A küszöbérték alatti akkor, hogyha egynegyedét eléri, vagy valami ilyesmi érték van. És természetesen, hogyha, mivel ilyen üzemekkel rendelkezik a kerület, innentől kezdve ezeket az anyagokat, ezeket oda is kell szállítani, és akkor meg is érkeztünk oda, hogy veszélyesáru-szállítás. Ezt többféleképpen lehet ezekre a telephelyekre odaszállítani, közúton, vasúton. Mondanám, hogy szélsőséges esetben még ilyen laboranyagokat még akár légi úton is hoznak, de természetesen ide az üzemek területére az már közúton érkezik meg, de hogy nagyon-nagyon sokféleképpen lehet szállítani és vízi úton is lehet szállítani, ami szintén ritka, mert ide nem jut el vízi út, de például a szabad kikötőtől már előfordulhat, hogy ugyanúgy közúton érkezik. De hogy az ország területére nagyon sok, ebből a négy irányból érkezhetnek vagy négy szállítási terjedelemben érkezhetnek veszélyes anyagok, és a Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság nem feltétlenül a Hivatásos Tűzoltóparancsnokságokon 
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keresztül, hanem a saját szakembereivel ezeket az áruszállításokat ezt rendszeresen ellenőrzi. Azt, hogy milyen áruk érkeznek? Minden, szó szerint minden. És igen, azt gondolom, hogy nincs olyan, amiről ne beszélhetnék pontosan azért, mert a SEVESO irányelv - ami igazából egy olasz városban egy óriási nagy emberi tragédiát és környezeti tragédiát okozó veszélyes árú szabadba kerüléséből eredezik a neve -, ez pontosan azt írja elő, hogy ezeknek így publikusnak kell lennie. Az ott lakók, a környezetben élők azok tudják, hogy milyen veszélyek leselkednek rájuk, milyen veszélyek találhatók meg azokban az üzemekben, amiknek ők lehet, hogy a szomszédjában élnek. És, igen, a jó hír az, hogy sok jó szakember dolgozik nemcsak nálunk azon, hogy ezeket hatóságilag ellenőrizzük ezeket a cégeket, hanem maga a cégek is nagyon sok olyan szakembert foglalkoztatnak, akiknek az az egyetlenegy feladatuk, hogy ezeket a kockázatokat ezt a minimálisra csökkentsék, hogy ebből elsősorban ne legyen úgy a létesítményen belül - mert őket fenyegeti leginkább ezeknek az anyagoknak a használata során a különböző ártalmak -, hogy elsősorban ne legyen belőle munkahelyi baleset, másodsorban ne legyen belőle valami komolyabb tragédia. És az 5. oldalon megnézzük a rövidítéseket. A SKET az a súlyos káresemény elhárítási terv készítésére kötelezett küszöbérték alatti veszélyes üzem. A belső védelmi terv a BVT és a SKET meg szintén az. Az alsó- és felső küszöbértékű üzemek vagy alsó- és felső küszöbértékű veszélyes üzemeknek belső védelmi tervet kell készíteni, és ez alapján kell tevékenykedniük. Ez igazából egy olyan terv, amiben ők leírják és felvázolják, hogy hogyha ott keletkezik valami nemkívánatos esemény, mondjuk kiömlik valami anyag, vagy meggyullad valami anyag, ők arra milyen intézkedéseket hoztak eddig, miket gyakoroltak be, és azt időnként, évente egy alkalommal minimum megmutatják a hatóságnak. És most október elsejétől már a hatóság az igazából a Kormányhivatal, de minket továbbra is meghívnak, hogy részesei, és lássuk ezeket a gyakorlatokat pontosan azért, mert mi találkozunk velük. Az ADR rövidítés az a közúti veszélyesáru-szállítás, a vasúti meg a RID. Többet nem látok, bocsánat, lehet, hogy van még. Remélem kielégítő volt a válasz.
Elnök: Köszönjük szépen Parancsnok úrnak a válaszokat. Nekem még egy kérdésem lenne. A beszámoló harmadik oldalán került felsorolásra, hogy a Parancsnokságon rendszeresített készenléti szerek, melyek ugye a két darab gépjárműfecskendő, egy darab magasból mentő gépjármű, egy darab műszaki mentő gépjármű. Ezzel kapcsolatban szeretném megkérdezni, hogy hogy látja Parancsnok úr, hogy ezek elegendők vagy nem?
Karas János: Természetesen elegendők. A tudomány még nem áll ott, hogy nagyon sok területen mindent technikával ki lehessen váltani. Nekünk a felszereléseink, eszközeink azt gondolom, hogy világszínvonalúak némely esetben és lehet, hogy kicsit idősebbek a járműveink, de kiforrott, megbízható technikák. Szóval jól működnek, és a kollégáimmal meg azon dolgozunk, hogy az ő képzettségük és hozzáértésük az igazából ezeket az eszközöket, amikkel rendelkezünk, ezt ők maximálisan az állampolgárok biztonsága érdekében a lehető legjobban tudják használni, és azt gondolom, hogy ez teljesül minden egyes nap.
Elnök: Köszönöm szépen. Megadom a szót Radványi Gábor alpolgármester úrnak.
Radványi Gábor: Köszönöm szépen. Én azután szeretnék érdeklődni, hogy a Katasztrófavédelem piaci alapon vállalhat-e mondjuk olyat, hogy társasházaknál magasban lévő ágak gallyazása? Több esetben idős lakók ezt igénylik, és bocsánat, hogy itt az életből viszem a példát, mert kíváncsi vagyok, hogy van-e erre lehetőség, mert kézenfekvő lenne, ahol daruskocsi van, meg lehetőség arra, hogy ők - meg szakértelem, hogy - ilyeneket megoldjanak, akkor sok esetben ez jól jönne a lakosság számára. Természetesen úgy, hogy piaci alapon a társasházak ezt kifizetnék. Hogy erre van-e a szervezeten belül ilyen lehetőség, vagy milyen engedélyezési folyamatokon kell esetleg keresztülmennünk, hogyha ilyen igény fellépne? Köszönöm.
Karas János: Bizonyos esetekben végezhet a Katasztrófavédelem ilyen külsős munkát. Elég szigorú megkötések vannak erre vonatkozólag. Például van egy olyan megkötés, hogyha a helyzet úgy kívánja, akkor mi bármikor befejezhetjük ezt a tevékenységet függetlenül attól, hogy 
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elvégeztük-e azt a munkát, amire szerződtünk, vagy nem végeztük el ezt a munkát. Ez pontosan azért van így, mert előfordulhat, hogy jön egy viharkár és akkor sürgősen ki kell onnan vonni mondjuk azt az eszközt és be kell állítani a mentő, tűzvédelem érdekében. Lehetőségünk van ilyen szerződéseket kötni, szoktunk is szerződéseket kötni, de elsősorban nem az emelővel kapcsolatos favágásokra. Ennek egyszerű, éppen piaci oka van, ugyanis úgy tudom, hogy mi elég drágák vagyunk egy ilyen emelőeszközzel kapcsolatosan egy ilyen favágásra. Vannak olyan cégek, akik ezt a munkát ezt lehet, hogy sokkal olcsóbban elvégzik. Ahol mi mondanám, hogy egy kicsit így megkerülhetetlenek vagyunk - de persze ez sem igaz, mert mindig van más szolgáltató, aki mondjuk tud ilyen tevékenységet végezni - amikor valami tűzvédelmi biztosítást kell adni, hogy ott ténylegesen tűzoltó gépjárműnek kell kint lenni, a tűzoltóknak kell kint lenni, vagy mondjuk olyan eszközöket kell működtetni, amihez szükséges a mi szivattyúteljesítményünk. Például egy olyan filmforgatáson, ahol mondjuk olyan esőgépeket kell megtáplálni, amihez nagy teljesítményű szivattyúra van szükség, olyankor például szoktak minket igénybe venni vagy bérbe venni a technikánkat. Természetesen a mi technikánk az létszámmal együtt megy olyankor, de mondom abban az esetben is benne van a szerződésnek a kis zárójeles pontjában, hogyha úgy diktálja a veszélyeztetettség, akkor mi onnan elvonulunk és megkezdjük a feladatainkat. Remélem, kielégítő volt a válasz.
Elnök: Köszönjük szépen Parancsnok úrnak. További hozzászólót nem látok, így a vitát lezárom és kérem, hogy szavazzunk az előterjesztés támogatásáról.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi és Közrendvédelmi Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal a Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság Közép-pesti Katasztrófavédelmi Kirendeltség X. kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2024. évi tevékenységéről szóló beszámolóról szóló 167. számú előterjesztést támogatja [29/2025. (V. 20.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. 
[Karas János tűzoltóparancsnokhoz.) Köszönjük szépen, viszontlátásra.

2. napirendi pont:
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal Belső Ellenőrzési Osztálya 

2025. évi ellenőrzési tervének módosítása 
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Második napirendi pont a 243-as számú előterjesztés, melynek tárgya a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal Belső Ellenőrzési Osztálya 2025. évi ellenőrzési tervének módosítása, előterjesztő dr. Szabó Krisztián jegyző úr. Kérdezem Jegyző urat, hogy nem szeretné-e kiegészíteni? [Jegyző úr jelzi, hogy nem.) Megnyitom a vitát, kérdezem, hogy van-e kérdés, észrevétel az előterjesztéssel kapcsolatban? Nincs. [Az üléstermet elhagyó Karas János 
tűzoltóparancsnokhoz.) Viszontlátásra. Kérem, hogy szavazzunk az előterjesztés támogatásáról.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi és Közrendvédelmi Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal Belső Ellenőrzési Osztálya 2025. évi ellenőrzési tervének módosításáról szóló 243. számú előterjesztést támogatja [30/2025. (V. 20.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést.
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3. napirendi pont:
A lejárt határidejű végrehajtott, illetve további intézkedést igénylő képviselő-testületi 

határozatok
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Harmadik napirendi pont a 268-as számú előterjesztés, melynek tárgya a lejárt határidejű végrehajtott, illetve további intézkedést igénylő képviselő-testületi határozatok, előterjesztője dr. Szabó Krisztián jegyző úr. (Jegyző úr jelzi, hogy kérdés esetén szívesen válaszol.) Megnyitom a vitát, kérdést vagy hozzászólást nem látok, a vitát lezárom. Kérem, hogy szavazzunk az előterjesztés támogatásáról.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi és Közrendvédelmi Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal a lejárt határidejű végrehajtott, illetve további intézkedést igénylő képviselő-testületi határozatokról szóló 268. számú előterjesztést 
támogatja [31/2025. (V. 20.)].

Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést.
4. napirendi pont:

A Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány 2024. évi egyszerűsített éves beszámolója 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Negyedik napirendi pontunk a 251-es számú előterjesztés, melynek tárgya a Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány 2024. évi egyszerűsített éves beszámolója. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, nem kívánja kiegészíteni. Megnyitom a vitát, kérdezem, hogy van-e kérdés, észrevétel az előterjesztéssel kapcsolatban? Nem látom, kérem, hogy szavazzunk az előterjesztés határozatának elfogadásáról.
32/2025. (V. 20.) JKB határozat
a Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány 2024. évi egyszerűsített éves beszámolójáról (7 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi és Közrendvédelmi Bizottsága a Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány 2024. évi egyszerűsített éves beszámolóját elfogadja.
Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta az előterjesztés határozatát. A következő napirendi pontok Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXX1X. törvény 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalandók. Megkérem vendégeinket, amennyiben vannak, hagyják el az üléstermet és megvárjuk, amíg átáll a szavazógép.

5. napirendi pont:
Szabó Attila István közterület-használati ügyben benyújtott méltányossági kérelme 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi és Közrendvédelmi 
Bizottsága az Mötv. 46. § [2] bekezdés a) pontja alapján Szabó Attila István közterület-használati 
ügyben benyújtott méltányossági kérelméről szóló 238. számú előterjesztést zárt ülésen tárgyalja.

ZÁRT ÜLÉS
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6. napirendi pont:
Danó Ernőné közterület-használati ügyben benyújtott méltányossági kérelme 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi és Közrendvédelmi 
Bizottsága az Mötv. 46. § (2) bekezdés aj pontja alapján Danó Ernőné közterület-használati ügyben 
benyújtott méltányossági kérelméről szóló 265. számú előterjesztést zárt ülésen tárgyalja.

ZÁRT ÜLÉS

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság az elfogadott napirendjét megtárgyalta, Megköszönöm a megjelentek munkáját, és felkérném Almádi Krisztina bizottsági tagtársunkat, hogy az ülésről készült jegyzőkönyvet velem együtt írja alá. A mai bizottsági ülést 13 óra 30 perckor bezárom.
K. m. f.

Törvényességi szempontból ellenjegyzőm;
Almádi Krisztina Éva bizottsági tag
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A jegyzőkönyv mellékletei

/ meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón)

S jelenléti ívülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón)□ határozatok melléklete□ írásban benyújtott módosító javaslat□ jegyző törvényességi észrevétele□ interpelláció□ titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv□ felszólalási jegy
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai ÖnkormányzatKépviselő-testületJogi és Közrendvédelmi Bizottság
a 2025. május 20-án (kedden) 13.00 órakor megtartott Jogi és Közrendvédelmi Bizottság ülésére

Bizottsági tagok:Dr. György Bence István elnök Almádi Krisztina ÉvaHódi RichárdMolnár RóbertDr. Pap Sándor Stemler Diána Tóth Zoltán József
Dr. Szabó KrisztiánDr. Mózer ÉvaD. Kovács Róbert Antal Dr. Mátrai Gábor Imre Radványi Gábor Somlyódy Csaba Weeber Tibor Dr. Péter Norbert Dr. Ács Viktória Dr. Éder Gábor Herendi-Mezei Judit Varga Sándor Dr. Súlyán Tamás Novák Andrea Bottyán László Papp Ágnes

Aláírás:



Ehrenberger Krisztina Kálmánná Szabó Judit Varga Tiborné Horváth Attila



Budapest Főváros X. kerület Kőbányai ÖnkormányzatKépviselő-testületJogi és Közrendvédelmi Bizottság
Jeleni éti íva 2025. május 20-án (kedden) 13.00 órakor megtartott Jogi és Közrendvédelmi Bizottság ülésére

A nyilvános ülésen résztvevők; Aláírás:


